
Posebna komisija
Arondacijski vozli pred razpletom?

Na razširjeni seji obtinske konterence SZDL Be-
žigrad so obravnavali vprašanja arondacije. Skle-
nU! so, da bodo sestavili posebno komisijo, v kateri
bo 5 predstavnikov ix krajevnih skupnosti od Crmič
do Dola, 5 predstavnikov podjetja Emona (nasled-
niki Agrokombinata) in dva predstavnika občinske
skup.šfine Bežigrad. Komistja mora do 16. februarja
1972 posredovati predloge za rešitev nekaterih vpra-
šanj okrog aroinlacijc. .

Seji so poleg članov izvršnega odbora občinske
konference SZDL prisostvovab še predstavniki kra-
jevnih organizacij SZDL, predstavniki občinske
skupSčine, republiški pnsianci iii predsfcavniki pod-
jetja Fmona.

»Sejo smo sklicaH v skladu z našini programom,
željami krajevnih organizacij SZDL in v skladu z
dokumentom ,SZDL danesV, je dejal predsednik
oftčinske konference SZDI. Janez Rigler./Soočili smo
intercse kmetov in podjetja Emone. Mislim. da smo
kljub ostre.jsim besedam na začetku, le prišli do
sporazuma. Predlagana je bila komisija, kot oblika
dogovarjanja med kmeti in Rtnono. Predioge komi
sije bi obravnavali po posameznih krajevnih skup-
nostili. Ce komisija ne bo mogla sama rešiti posa-
meznih vprašanj, bo občinska konferenca SZDL pra-
vočasno organiztrala Sirše posvctovanje, kjer bi sku-
šali oblikovati skupna stuli.šča«.

Na obmoi"ju bcžigra.fske ohčine vzdolž Save od
Črmič do Dola je arondirauih približno 1000 hekta-
rov zcmljišč. Arondac.ija je povzročila vrsto prob-
lemov, vse doserianje rešitve so bile nepopolnfi, pro-
blemi so ostali. Mcje arondirancga kotnpleksa naj
bi popravlli, da bi kmetje dobili minimalne obde-
lovalne površine ter zemljišča v naseljih, kjer je
arondacija zajela tudi dvorišča, tako da je kmet iz
svoje blše takoj stopil na zemljo agrokomblnata.


